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Verslag vergadering raadsronde gele kamer d.d. 26 mei 2015 

Verslag: mevrouw Sinsel 
 
Bestemmingsplan Limmel-Hoolhoes 
 
Aanwezig: 
Fractiewoordvoerders: mevrouw Gielkens en de heren Bastiaens, Nicky Beckers, Brüll, Jansen, Pie 

Frijns, Kamal, Mulkens, Sondeijker en Passenier 
Voorzitter: de heer Mertens 
College: wethouder Van Grootheest 
Griffie: de heer Pieters (secretaris) 
 
 
De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur en heet alle aanwezigen van harte welkom. De 
voorzitter deelt mee dat de ontwikkeling van de Hoolhoes-locatie haar oorsprong in het 
Wijkontwikkelingsplan (WOP) Limmel/Nazareth vindt. In de voorbereidende eerste fase voorafgaand 
aan de daadwerkelijke ontwikkeling van nieuwe gebouwen en functies op de Hoolhoes-locatie zijn 
nieuwe verkeerskundige maatregelen getroffen en zijn hoogspanningslijnen ondergronds gebracht. 
In de komende fasen van de ontwikkeling worden een brede school, een wijkwinkelcentrum en 
woningen gerealiseerd. De bouw van de brede school zal als eerste ter hand worden genomen. Het 
voorliggende bestemmingsplan voorziet in de nieuwbouw van de brede school. Dit deel van de 
herontwikkeling van de Hoolhoes-locatie is urgent, omdat deze bij aanvang van het schooljaar 2016-
2017 als zodanig in gebruik dient te zijn. De overige voorzieningen zullen middels separate ruimtelijke 
plannen planologisch-juridisch worden geregeld. 
 
Het CDA (Brüll) wil graag zo snel mogelijk starten en vraagt aandacht voor het verkeersplan en de 
ontsluiting. 
 
De Maastrichtse Volkspartij (Sondeijker), de Seniorenpartij Maastricht (Frijns), D66 (Mulkens), D66 
(Gielkens) en GroenLinks (Passenier) hebben geen vragen en gaan akkoord. 
 
De SP (Kamal) heeft geen vragen. 
 
Wethouder Van Grootheest geeft aan dat met de buurt over het sluipverkeer wordt gesproken. Als de 
A2 gereed is, zal dat ook anders zijn. De gemeente is in ieder geval met de buurt in gesprek. 
 
De SP (Kamal) neemt het stuk terug naar de fractie. 
 
De voorzitter stelt daarom voor om de besluitvorming twee weken aan te houden. 
Het CDA (Brüll) gaat akkoord als dit geen verdere vertraging zal opleveren. 
Wethouder Van Grootheest antwoordt dat twee weken uitstel geen probleem is. 
 
Aldus wordt besloten. 
 
De voorzitter sluit onder dankzegging van de aanwezigen de vergadering om 20.06 uur. 
 
 
 
 
Maastricht, 26 mei 2015 
 
 
 
Pieters      Mertens 
Secretaris     Voorzitter 




